
  

 

MjølnerSeniorernes beretning 2019 

 

Efter et lidt turbulent 2018 blev 2019 et stabiliserende og godt år. Medlemstallet ved årets udgang var 72 
medlemmer, hvilket stadig afspejler den afgang, der var i efteråret 2018. På det foreliggende grundlag har 
tilslutningen til såvel vores løbende onsdagsturneringer som de ordinære turneringer været 
tilfredsstillende. 

Der blev i 2019 etableret den ændring, at der på onsdage blev spillet til Orders af Merit over både 18 huller 
og 9 huller således, at alle havde mulighed for hæder og ære. Dette tiltag vil vi betegne som en succes og 
det vil blive fortsat fremover. 

Dog er lysten til at aflevere scorekort stadig noget tilbage at ønske. Dette illustreres af, at af dem, der er 
tilmeldt i Golfbox, undlader 25 procent at aflevere scorekort til registrering. Det er ærgerligt for dem, der 
på den måde ikke får deres handicap reguleret, men det er jo i sidste ende den enkeltes egen beslutning. 

Tilslutning til onsdagenes Orders of Merit var 

• Damer over 18 huller 13 personer 

• Damer over 9 huller 7 personer 

• Herrer over 18 huller 26 personer 

• Herrer over 9 huller 18 personer 

Vinder og årets MjølnerSenior hos damerne blev Bente Bjerring og hos herrerne Benny P. Hansen. 

Vores ordinære turneringer har omfattet 

• Åbningsturnering med 37 deltagere 

• Sommerturnering med 32 deltagere 

• Tur til Fremmed bane (Skjoldenæsholm) med 36 deltagere 

• Sensommerturnering med 31 deltagere 

• Afslutningsturnering med 35 deltagere 

• Kampen om Den glade Julegris med 37 deltagere. 

I den nye sæson 2020 vil vi fortsætte uændret med vores onsdage og vores forskellige turneringer. Som en 
nyskabelse planlægger vi med en tur til fremmed bane med overnatning, og det vil der på årsmødet blive 
redegjort nærmere for således, at vi kan få en fornemmelse for interessen. 

 



  

Vores samarbejde med centeret (shop, restaurant, greenkeeper og pro) har været særdeles godt. Vi købte 
vores præmier, herunder også vin, i shoppen henholdsvis restauranten med 15 pct. i dividende, som blev 
brugt til gavekort til vores afslutningsturnering. 

Marc Molins nye træningskoncept, Operation 36, har mange i klubben benyttet sig af, og konceptet vil også 
blive tilbudt i 2020. Hvor meget Ishøj Golfklub giver i tilskud til ordningen vides ikke i skrivende stund, men 
bestyrelsen forventet at ordningen fra 2019 bliver videreført. Det var ihvertfald en succes. 

Med hensyn til tilgangen af nye medlemmer har MjølnerSeniorerne et problem. Den nye generation er ikke 
tilbøjelige til at melde sig ind. Her vil vi fra bestyrelsen gerne opfordre Jer medlemmer til via dialog at 
opfordre potentielle medlemmer til at melde sig ind, for vi har det jo meget hyggeligt sammen. 

Arbejdet i bestyrelsen har været godt og engagerende. Alle har taget deres tørn og er villige til at fortsætte 
arbejdet. 

Dette var ordene og vi vil ønske alle en rigtig god sæson 2020. 

/Bestyrelsen 

 

 


